
1 
 

Protokół Nr XXIX/16 

z XXIX posiedzenia Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 28 grudnia 2016 roku 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 1005 do godziny 1149 w sali dolnej Gminnego Ośrodka Kultury 

w Wydminach. Posiedzenie XXIX Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji. 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady powitała Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, Zastępcę 

Wójta Marię Dolecką, Skarbnik Krystynę Truchan, dyrektorów jednostek, sołtysów, wszystkich gości 

i radnych dziękując za przybycie i otworzyła obrady XXIX sesji Rady Gminy.  

1006 Radny Jarosław Skowron dotarł na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

1007 Radna Justyna Samsel dotarła na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 2 

Odczytanie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato stwierdziła, że na 15 radnych ustawowego składu Rady 

Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, wobec czego istnieje 

wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Zawiadomienie o sesji stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 



2 
 

Wójt Radosław Król: Mam przygotowane trzy uchwały, które wyszły z przyczyn koniecznych. Są to: 

Uchwała w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. Druga uchwała w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2016 oraz ustalenia 

planu finansowego tych wydatków. Trzecia uchwała w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie w 

szkołach wyższych i zakładach kształcenia nauczycieli oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, 

na które dofinansowanie jest przyznawane. W związku z tym proszę o włączenie w pkt 11 uchwały w 

sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso, w pkt. 12 uchwały w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie w szkołach wyższych i zakładach kształcenia nauczycieli oraz ustalenia 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane i w pkt 13 uchwały w 

sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2016 oraz 

ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Pytań brak. 

GŁOSOWANIE nad wnioskiem Wójta o zmianę porządku obrad:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Wniosek Wójta uwzględniono jednogłośnie. 

Przewodnicząca powołała Radnego Leszka Pałdynę na sekretarza obrad sesji Rady Gminy Wydminy.  

GŁOSOWANIE nad nowym porządkiem obrad:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Porządek obrad zmieniono jednogłośnie. 
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Ad. 3  

Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy Wydminy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły wnioski dotyczące 

tego protokołu. Czy w dniu dzisiejszym ktoś chce złożyć jakieś wnioski? 

Brak wniosków. 

Protokół z XXVIII posiedzenia Komisji został poddany pod głosowanie: 

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie  z pracy Wójta  stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Radny Adam Szpak: Czego dotyczą te zamówienia publiczne? 

Wójt Radosław Król: Zmieniła się ustawa o zamówieniach publicznych, w związku z tym zmiana 

regulaminu który mamy w urzędzie.  

Radny Waldemar Samborski: Brał Pan udział w spotkaniu Zarządu Mazurskiego Związku 

Międzygminnego, czy będzie zmiana stawek za odbiór śmieci? 

Wójt Radosław Król: Nie, stawki nie wzrosły. 

Radny Adam Szpak: Chodzi mi o uszczelnienie systemu. Kilkaset osób nie ma podpisanych umów. Co 

robi spółka w tym temacie? 

Wójt Radosław Król: To w gestii gminy. Ok 98 % mieszkańców ma podpisane umowy. Jest problem z 

rozpoznaniem miejsc przebywania turystów. Turysta ma obowiązek zgłosić takie przebywanie i 

ponosić koszty odbioru śmieci. 
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Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2016 r. 

Skarbnik Krystyna Truchan: Proszę o naniesienie autopoprawki. Pkt 3 i 4. Powtórzyła się „gospodarka 

mieszkaniowa”. Należy pkt 4 wykreślić. Pkt 3 będzie brzmiał „w dziale gospodarka mieszkaniowa – 

zmniejszenie planu dochodów w kwocie 266.279,00 zł (niższe wykonanie planu), w tym zmniejszenie 

planu dochodów ze sprzedaży mienia w kwocie 268.431,00 (przewiduje się niższe wykonanie planu)”. 

Każdy kolejny punkt będzie niższy. Kończymy na pkt 11, a nie 12. Zmiany zostały szczegółowo 

omówione na komisjach. 

Brak pytań.  

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii; Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Wydminy na lata 2017 - 2019 

Wójt Radosław Król: Przygotowaliśmy program wspierania rodziny. Jest to program realizowany 

przez GOPS. Wiele zadań jest przypisanych dla PCPR, a my mamy asystenta rodziny do wspierania 

rodzin w trudnych sytuacjach. 

Brak pytań.  

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii; Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu konkursowego pn. „Punkt 

Konsultacyjny ds. Przemocy w Rodzinie w Wydminach” w ramach Osi priorytetowej 11 włączenie 

społeczne, Poddziałania 11.2.3 Ułatwienie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze 

środowiskiem lokalnym – projekty konkursowe  w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Wójt Radosław Król: Przy GOPS i komisji rozwiązywania problemów alkoholowych działa już punkt 

konsultacyjny. Został przygotowany nowy projekt do RPO na kwotę ok 1 mln. zł. Nasz wkład własny 

to 23 tys. zł. Czas trwania projektu 25 miesięcy. Punkt będzie wspierał osoby dotknięte przemocą. 

Będą działać terapeuci, psycholodzy, którzy pomogą zarówno ofiarom jak i sprawcom przemocy. 

Otworzymy również infokiosk na terenie Wydmin, gdzie będzie można anonimowo zgłosić akty 

przemocy. Na 40 wniosków tylko 4 otrzymały dofinansowanie: Olsztyn, Ostróda, Elbląg i Wydminy.  

Brak pytań.  

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii; Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2019. 

Wójt Radosław Król: Jest to nowelizacja wieloletniego planu inwestycyjnego. Trzeba go 

znowelizować ze względu na inwestycje, jakie zamierza poczynić spółka: Budowa wodociągów 

w Siemionkach, Pietraszach, Czarnówce - Sybie. Modernizacja zbiornika w Orłowie. Budowa 

oczyszczalni w Pamrach, Berkowie, Gawlikach Małych. Montaż lampy UV w zbiorniku wody w 

Wydminach. Jak spółka otrzyma dofinansowanie, to te inwestycja wykonamy w ciągu dwóch lat.  

Radny Adam Szpak: Dwa lata temu wybudowano studnie pomiarowe. Kady te studnie będą 

podłączone, kiedy umowy będą spisane? 

Prezes PUKiZ Rafał Osinka: Umowy mamy podpisane ze wszystkimi. Nie podłączona jest sieć w 

Gawlikach Małych. Studzienki są gotowe. 

Wójt Radosław Król: Spółka nie chce pracować na kredytach, lecz ze środków własnych. Będzie to 

robione sukcesywnie. Najpierw Ranty zrobiliśmy. 

Wójt Radosław Król: Co ze studnią w Gawlikach Małych. Co z nią planujecie? 

Wójt Radosław Król: Przejmujemy tą studnię na stan gminy. Wartość tej studni ok 300 tys. zł. 

Musimy przekazać coś spółce, żeby nie umniejszać jej majątku, gdyż musimy utrzymać kapitał spółki. 

Brak pytań.  

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii; Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została przyjęta. 
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Ad. 9 i Ad. 10 omawiane wspólnie. 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wydminy na lata 2017-2027, 

oraz Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2017 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Projekt budżetu gminy i WPF wpłynęły do biura rady 

zgodnie z terminem. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała opinie komisji. 

Opinia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Opinia Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Opinia 

Komisji Budżetowo-Gospodarczej stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Do biura rady wpłynęły 

pozytywne opinie RIO dotyczące projektu WPF i projektu budżetu. 

Skarbnik Krystyna Truchan odczytała treść opinii RIO.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Jeżeli chodzi o budżet i WPF, to zostały zachowane 

wszystkie terminy i procedura budżetowa. Proszę Panią skarbnik o wprowadzenie autopoprawek. 

Skarbnik Krystyna Truchan: W projekcie budżetu i WPF proszę o wprowadzenie poprawki w 

podstawie prawnej, ponieważ w pierwotnej wersji była ustawa o zamówieniach publicznych Dz. U. z 

2013 roku, poz. 885 ze zm. W międzyczasie od 8 listopada nastąpiła zmiana i proszę o naniesienie Dz. 

U. z 2016 roku poz. 1870 ze zmianami. Dotyczy to zarówno projektu budżetu, jak i WPF. Również była 

przedstawiana autopoprawka na komisjach. W załączniku nr 9 mieliśmy zadanie nr 5 brzmiało 

„ochrona i promocja zdrowia”, a proponuje się dodanie „wśród mieszkańców gminy”, czyli 

rozszerzenie nazwy zadania. W zadaniu nr 6 było „kultura, sztuka, ochrona dziedzictwa narodowego”, 

proponuje się rozszerzenie nazwy zadania i dodanie w dalszej części „realizacja działań w obrębie 

kultury i sztuki dla mieszkańców gminy”. 

Radny Adam Szpak: W WPF ujęte są inwestycje na rok 2017 i 2018. Składałem do 30 września 

propozycje inwestycji, przeważnie drogi i oczyszczalnia w Gawlikach Małych. Żadna moja propozycja 

nie została ujęta w projekcie. Nie potrzebnie pisałem. Będę przeciw temu budżetowi. 

Wójt Radosław Król: Nie wprowadzam inwestycji, które są wątpliwe w wykonaniu. Opieramy się 

przede wszystkim na wsparciu zewnętrznym. Propozycje radnych nie trafiają do kosza. 

Opracowujemy projekty i te które nie otrzymały dofinansowania nie wprowadzamy do budżetu. 

Jeżeli chodzi o propozycje, to podjęliśmy działania z Pańskim udziałem, jeżeli chodzi o przejęcie drogi 

do Gawlików Małych. W styczniu będziemy przyjmować strategię rozwoju gminy, a w niej są ujęte 

wszystkie Pańskie propozycje. Wszystko jednak będzie zależne od finansowania zewnętrznego.  

1100 Radna Justyna Samsel opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Brak pytań.  
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Uchwała została zaopiniowana na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii; Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

GŁOSOWANIE  w sprawie projektu WPF po naniesionej poprawce:  

ZA: 10 

PRZECIW: 1 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Uchwała została przyjęta. 

GŁOSOWANIE  w sprawie projektu budżetu po poprawce:  

ZA: 10 

PRZECIW: 1 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Uchwała została przyjęta. 

1103 Radna Justyna Samsel powróciła na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości 

od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

Wójt Radosław Król: Przedstawiam Państwu uchwałę. Zmiana jest w pkt 5. W Dudce sołtysem 

została Pani Magdalena Rutkowska. Innych zmian w uchwale nie ma. 

Brak pytań.  

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii; Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 
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WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia  zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie w szkołach wyższych 

i zakładach kształcenia nauczycieli oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane. 

Wójt Radosław Król: Na mocy karty nauczyciela przygotowaliśmy uchwałę, która przewiduje 1% 

budżetu szkół, na szkolenie nauczycieli. Jest to kwota maksymalna. Dyrektorzy szkół wybrali kierunki 

w jakich powinni się dokształcać nauczyciele.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Związki zawodowe zaopiniowały to uchwałę 

pozytywnie.  

Radny Adam Szpak: Język angielski to w szkole Wydminach czy w Gawlikach? 

Wójt Radosław Król: W obu. To są dodatkowe specjalności w których nauczyciele będą się kształcić. 

Brak pytań. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii; Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2016 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 
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Wójt Radosław Król: Podpisaliśmy umowę na sporządzenie projektu oczyszczalni ścieków w 

Gawlikach Małych. Projektant rozpoczął projektowanie, ale nie dokończył z przyczyn niezależnych. 

Brak jest geodezyjnej mapy podkładowej, na podstawie której jest robiony projekt. Czekamy na 

opracowanie tej mapy przez starostwo. Nie chcemy przenosić tego zadania na przyszły rok, dlatego 

zrobiliśmy jako wydatki niewygasające. Realizacja wydłuży się o dwa miesiące.  

Brak pytań. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii; Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 14 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Adam Szpak: Lampy nad Jeziorem Wydmińskim, część się nie pali. Prośba aby coś z tym zrobić. 

Drugie pytanie dotyczy Kuriera Wydmińskiego. Ile kosztuje ta gazetka? Trzecia sprawa to związek 

międzygminny. Tam wchodzą dwie osoby: wójt i Radna Justyna Samsel. Kiedy będzie sprawozdanie z 

działalności? 

Radny Tadeusz Łukaszczuk: Kiedy będzie przetarg na budowę dróg? 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Kiedy wchodzimy na Most Garbaty? 

 

Ad. 15 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt Radosław Król: Odpowiem na pytania Radnego Szpaka. Jeżeli chodzi o lampy nad jeziorem, to 

w grudniu jest krótki dzień i duże zachmurzenie. Jak jest mało słońca, to akumulator się nie naładuje i 
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lampa się nie pali. Może to trwać parę dni, tydzień i dłużej. To normalna sytuacja, bo latarnie są tak 

skonstruowane, że automatyka nie pozwala na całkowite wyczerpanie akumulatorów. Po prostu 

lampy się nie zapalają. W styczniu jednak przeprowadzimy konserwację akumulatorów, bo te mają 

już cztery lata. Kurier Wydmiński kosztował około 2 tys. zł. Jeżeli chodzi o mazurski związek 

śmieciowy, to Radna Samsel odpowie. 

Radna Justyna Samsel: W I kwartale będzie sprawozdanie z działalności.  

Wójt Radosław Król: Przetargi na drogi zostały już rozstrzygnięte. Umów jeszcze zawartych nie 

mamy. Chcemy je podpisać w przyszłym tygodniu. Jeżeli chodzi o Most Garbaty, to odbiór odbył się 

20 grudnia. Chcemy żeby nadzór budowlany most sprawdził. Do użytkowania nie potrzebujemy 

formalnej zgody na użytkowanie. Całkowity koszt budowy mostu to ponad 370 tys. zł. Cały most 

został wykonany z modrzewia. Poza tym firma budująca most rozbierze dla nas zniszczone hangary 

nad jeziorem. Wykonają również remont mostu z którego korzystają strażacy. Otwarcie Mostu 

Garbatego zrobimy na początku stycznia, po Trzech Królach.  

1125 Radna Elżbieta Januszkiewicz opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Radny Adam Szpak: Co z dotacją dla szpitala i dla policji w kwestii posterunku? 

Wójt Radosław Król: Dotację dla szpitala mamy w projekcie budżetu i te zadanie będzie realizowane. 

Natomiast jeżeli chodzi o posterunek, to tego zadania nie mamy w budżecie. Jeżeli będziemy mieli 

środki w budżecie, to takie zadanie zrealizujemy. Lokal mamy.  

1125 Radna Elżbieta Januszkiewicz powróciła na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 16 

Wolne wnioski. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato złożyła wszystkim obecnym życzenia noworoczne i przekazała 

radnym nieobecnym na spotkaniu wigilijnym firmowe kalendarze. 

Radny Roman Paluch: Rażą śmieci przy drodze wojewódzkiej. Czy ten problem będzie rozwiązany? 

Trzeba zagwarantować śmietniki dla przejezdnych na drodze do Sucholasek, żeby nie śmiecili przy 

drodze? 

Wójt Radosław Król: Właściciel drogi powinien zagwarantować możliwość wysypywania śmieci. 

Wystąpimy o obciążenie województwa opłatami za wywóz śmieci. 
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Radny Jarosław Skowron: Jest problem odbioru śmieci z plaż wiejskich w sezonie turystycznym. 

Pojemniki są zapełnione i obok nich jeszcze śmieci. Firma odbierająca zabiera śmieci ze śmietników, a 

to co obok zostawia. Druga sprawa to budowa drogi, jaki jest termin realizacji? 

Wójt Radosław Król: Drogi do czerwca 2018 roku.  

1140 Radny Tadeusz Łukaszczuk opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Wójt Radosław Król: Bardzo dziękuję radnym i sołtysom za współpracę w tym roku. Liczę że przyszły 

rok będzie równie owocny. 

Radny Leszek Pałdyna: Dziękuję w imieniu własnym i mieszkańców za Most Garbaty oraz za 

wykonanie zjazdu do budynku nr 37. 

Radny Waldemar Samborski: jeżeli chodzi o most, to jest jeszcze kwestia uporządkowania. 

 

Ad. 17 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Porządek XXIX sesji został wyczerpany w związku z tym następuje 

zamknięcie XXIX sesji. Dziękuję bardzo. Sesję zakończono o godzinie 1149. 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

 

                 Grażyna Plato 

Protokołował: 

Piotr Kruniewicz 

 

 


